

Hinweis zur Nutzung der Pressefotos | Information for the Press

Die Verwendung des Bildmaterials gilt als gestattet und honorarfrei ausschließlich zur aktuellen sowie redaktionellen Berichterstattung über Pro Arte Frankfurt 2023/2024.

Sie dürfen nur im direkten Zusammenhang und unter Angabe des Bildnachweises bis zum Ende der Konzertsaison am 30. Juni 2024 genutzt werden.

Jegliche Bearbeitung, Umgestaltung oder sonstige Veränderung der bereitgestellten Bilder, die über Farbkorrekturen, Ausschnitte und Verkleinerungen im üblichen Umfang hinausgehen, ist unzulässig und nur mit vorheriger schriftlicher Zustimmung seitens der Veranstalterin erlaubt.

The use of the photographic material is considered permitted and free of charge exclusively for current and editorial reporting on Pro Arte Frankfurt 2023/2024.

They may only be used in direct connection and with the photo credit until the end of the concert season on 30 June 2024.

Any editing, modification or manipulation of the images provided which extends beyond colour corrections, cropping or reduction, is not permitted, or is only permitted with the prior written consent of the Press Department.

For photographic material that is not used exclusively for press coverage, we request a separate release. Please contact us for this purpose:

Leitung Kommunikation & Marketing | Head of Communications & Marketing
Caroline Lazarou
Tel.: +49 67 23 / 91 77 -15
Mob: +49 170 / 417 82 10
E-Mail: lazarou@proarte-frankfurt.de